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Remco Van Velzen op X: 'Het Europese
vaccinatieschandaal wordt serieus alleen nog maar
groter/erger door deze uitgelekte documenten. Ben jij
hier van op de hoogte Marcel de Graaff @MJRLdeGraaff
?? De mededirecteur van #EMA rapporteerde op 19
november 2020 hoe hij onder druk werd gezet door
Europees… https://t.co/wYFaG3fd06' / X

twitter.com/VelzenRemco/status/1732157435375181872

Remco Van Velzen

@VelzenRemco

Het Europese vaccinatieschandaal wordt serieus alleen nog maar groter/erger door deze
uitgelekte documenten. Ben jij hier van op de hoogte Marcel de Graaff
@MJRLdeGraaff
?? De mededirecteur van #EMA rapporteerde op 19 november 2020 hoe hij onder druk werd
gezet door Europees Commissaris Ursula von der Leyen. Slechts één dag later werd het
contract ter waarde van 300 miljoen vaccindosis ondertekend tussen de EU en Pfizer, waarin
stond dat het vaccin “snel ontwikkeld” was en dat “gevolgen en effectiviteit op de lange
termijn” onbekend waren. Noël Wathion spreekt van een ‘sfeer’ die niet alleen ‘behoorlijk
gespannen’ was, maar ‘af en toe zelfs een beetje ongemakkelijk’. Een vertraging van enkele
weken tussen de Amerikaanse en Europese goedkeuring is voor de Europese Commissie
“misschien niet gemakkelijk te accepteren”, omdat “de politieke gevolgen” te groot zouden
zijn. Wathion beschrijft deze enorme tijdsdruk als een conflict tussen het politiek geëiste
“versnelde” goedkeuringsproces en de verplichting van zijn autoriteit om de “noodzakelijke
tijd” te nemen om “robuuste zekerheid” te hebben over de veiligheid van vaccins. De #Pfizer
- #BioNTech vaccinaties werden goedgekeurd onder druk en onder het motto; het is buigen
of breken. (https://nius.de/Corona/jetzt-ermittelt-sogar-der-us-bundesstaat-texas-die-chronik-
der-pfizer-skandale/2029fe4b-e598-46d8-b82d-0cbce2b8f979…) En de 2e mail ; Ze waren in
november 2020 op de hoogte van de verschillen tussen proef- en commerciële batches. Het
is een belangrijke e-mail, die precies de overstap van proces 1 naar 2 weergeeft. De focus is
gericht op een lagere sterkte, maar er wordt weinig aandacht besteed aan wat er nog meer
in zit als de sterkte verminderd is. Ze hebben duidelijk overwogen of ze nieuwe klinische
onderzoeken nodig zouden hebben voor het commerciële product met verminderd mRNA.
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Dat dit klaarblijkelijk niet of nauwelijks is gebeurd en ook niet als zware eis is gesteld door
het EMA is werkelijk waar onvoorstelbaar.
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